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Op 6 maart 2016 kozen de leden 
van N-VA Zwalm een nieuw afde-
lingsbestuur. Freddy Huyghebaert 
zet zijn werk verder als voorzitter. 
Ondervoorzitter wordt Baudewijn 
Diependaele. Secretaris is opnieuw 
Jan Soenen en Antoine Van de Velde 
blijft penningmeester. Willy De 
Vleeschauwer blijft ledenverant-
woordelijke en Louis Ide communi-
catieverantwoordelijke. Davy Van 
Gaver, Christine Vallat, Koenraad 
Beaufays, Willy Schiemsky en Gerda 
Van Den Bulcke maken ons bestuur 
voltallig. In de eerste zitting van dit 
nieuwe bestuur werd Michel Terryn 
gecoöpteerd als bestuurslid. 

De nieuwe bestuursploeg kreeg het 
vertrouwen van de leden om de afde-
ling te leiden en de gemeenteraadsver-
kiezingen van 2018 voor te bereiden. 
Het enthousiasme bij het bestuur was 
duidelijk merkbaar. De Zwalmse afde-
ling blijft groeien en door de vele acties 
en activiteiten is ze een vaste waarde 
in het Zwalmse politieke landschap 
geworden. 

Het nieuwe bestuur zal dan ook blijven 
hameren op de pijnpunten in het 
Zwalmse bestuur. We blijven verder 
werken aan een leefbaar en authentiek 
Zwalm waar het erfgoed gerespecteerd 
wordt en waar op een verantwoorde 
manier met de gemeentelijke financiën 
wordt omgegaan. 

U kan er vanop aan dat het nieuwe be-
stuur haar beste beentje zal voorzetten 
om samen met alle mensen van Zwalm 
onze prachtige gemeente verder uit te 
bouwen.

Erkenning voor prachtige Zwalmstreek
Dat Zwalm een prachtige gemeente is, 
is trouwens geen lokaal geheim meer. 
Nadat het al enkele keren mocht dienen 
als filmdecor, werd Rozebeke nu door 
minister president Geert Bourgeois 

voorlopig erkend als beschermd dorps-
gezicht (zie verder). Dat is niet meer 
dan terecht. Het is een van de meest 

pittoreske dorpen van Zwalm en kan 
pronken met zijn prachtige kerk, ook 
wel gekend als de kathedraal van de 
Zwalmstreek. De erkenning komt juist 
op tijd. Het was helaas niet de eerste 
keer dat ons erfgoed in het gedrang 
kwam. 

Begin dit jaar lanceerde de afdeling al 
een infografiek waarin gewezen werd 
op het falend erfgoedbeleid in Zwalm. 
Dat de Vlaamse Regering nu op dit vlak 
tussenbeide komt, bewijst dat de visie 
van N-VA Zwalm hierop de juiste is. 
We hopen dan ook dat het gemeente-
bestuur de moeite zal doen om onze 
infografiek eens goed te bestuderen en 
er de nodige lessen uit zal trekken. 

Maar we blijven ook in de toekomst 
een oogje in het zeil houden als het op 
erfgoed aankomt. Zo moeten na de 
doortocht van de honderdste Ronde 
van Vlaanderen de kasseien terug ko-
men naar Roborst, mag er geen lintbe-
bouwing komen in Paulatem en gaan 
we onze kerken koesteren, in plaats van 
een blok beton met een bibliotheek in 
de kelder te bouwen.

Nieuw N-VA-bestuur blijft 
ijveren voor leefbaar en 
authentiek Zwalm



De Zottegemse Steenweg in Zwalm wordt in 
2017 volledig heraangelegd. Dat kwam Vlaams 
volksvertegenwoordiger Matthias Diependaele (N-VA) 
te weten na bevraging van minister van Mobiliteit 
Ben Weyts (N-VA). Een welgekomen en broodnodige 
ingreep.

N-VA-gemeenteraadslid Louis Ide informeerde 
Diependaele over de bijzonder slechte staat van de N454, 
de twee kilometer lange Zottegemse Steenweg die tot 
aan het kruispunt met de Zuidlaan loopt. De Steenweg 
is nog zo’n typische betonweg met smalle fietspaden en 
verzakte betonplaten. 

De minister gaf aan dat de gewestweg de komende 
jaren volledig aangepakt zal worden. Het project omvat 
het structureel onderhoud van de weg, gekoppeld 
aan rioleringswerken en de aanleg van vrijliggende 
fietspaden. Het totale kostenplaatje bedraagt 2 miljoen 
euro. Het is de bedoeling de werken in 2016 aan te 
besteden en vast te leggen. De uitvoering van de werken 
zal vermoedelijk voor 2017 zijn. Voorbereidende werken 
kunnen mogelijk al in het najaar van 2016 beginnen. 

Het Agentschap Wegen en Verkeer gaat samen met de 
gemeente ook de onveilige verkeerssituatie rond ‘den Os’ 
bekijken. 

In eerste instantie moet de gemeente nu alle 
ongevallengegevens bezorgen aan Vlaanderen.  
De experten zullen dan uitzoeken wat er op korte en 
lange termijn gedaan kan worden. Een en ander kan 
zelfs bekeken worden in functie van de heraanleg 
van de N454.

Louis Ide is blij dat Vlaanderen vaart maakt achter 
het dossier en middelen vrijmaakt om de mobiliteit in 
onze regio te verbeteren en de veiligheid te verhogen. 
“De levenskwaliteit van de omwonenden zal erop 
vooruitgaan en fietsers zullen zich hier binnenkort veilig 
kunnen verplaatsen”, aldus Louis.

Vele Vlamingen kennen Rozebeke bewust 
of onbewust. Ze fietsten of wandelden langs 
‘de kathedraal van de Vlaamse Ardennen’ of 
aanschouwden het authentieke dorp in een film. Wie 
naar de ‘De Ronde’ of ‘Allez Eddy’ keek, zag Rozebeke 
op het scherm. Rozebeke mag dus terecht een filmdorp 
genoemd worden. 

N-VA Zwalm heeft er nooit een geheim van gemaakt dat 
erfgoed belangrijk is. Vanuit de oppositie hameren we 
al vele jaren op het bewaren van ons erfgoed. Het biedt 
immers kansen. Het is bepalend voor het streektoerisme 
en de leefbaarheid van onze gemeente. Bovendien zorgt 
het voor een band met ons verleden. We hebben steeds 
de strijd samen met vele Zwalmenaren gevoerd om deze 
dorpskern te beschermen. 

We zijn daarom blij dat onze minister-president 
Geert Bourgeois, bevoegd voor erfgoed, ons de 
spreekwoordelijke duw in de rug heeft gegeven. 

Impact voorlopige erkenning dorpsgezicht
Voorzitter Freddy Huyghebaert wijst erop dat door de 
voorlopige bescherming van Rozebeke als dorpsgezicht 
er nu niet zomaar eender welke bouwpromotor iets kan 

neerpoten in de dorpskern. “Het zal moeten gebeuren 
in overleg met het Agentschap Onroerend Erfgoed 
dat erover zal waken dat nieuwe initiatieven passen 
in het historische kader van Rozebeke. Op die manier 
zullen onze kinderen en kleinkinderen ook nog kunnen 
genieten van het pittoreske Rozebeke.”

Na het doorlopen van de procedure met onder meer een 
openbaar onderzoek, volgt binnen de negen maanden de 
definitieve bescherming.

Vluchtelingen 
Zwalm sluiten 
aan bij neutrale 
Hulpkas
Toen de Christelijke Mutualiteiten 
een actie opzetten om alle 
vluchtelingen aan te sluiten bij 
hun ziekenfonds, stelden Willy De 
Vleeschauwer in de OCMW-raad 
en Louis Ide in de gemeenteraad 
vragen hoe de gemeente Zwalm 
hiermee omgaat. 

Het bestuur antwoordde dat de 
erkende vluchtelingen aangesloten 
worden bij de Hulpkas voor Ziekte 
en Invaliditeitsverzekering wat 
de goedkoopste oplossing is en 
bijgevolg een goede zaak is.

Gespreksavond Theo Francken
In een stampvolle zaal De 
Kroon in Horebeke hield 
staatssecretaris voor Asiel 
en Migratie Theo Francken 
een gedreven en heldere 
uiteenzetting over de asielcrisis. 

De gespreksavond, een 
samenwerking van de N-VA-
afdelingen Zwalm, Zottegem, 
Maarkedal en Horebeke, was 
een overdonderend succes. Het 
is duidelijk dat de thematiek 

bij de bevolking leeft en dat 
de genomen maatregelen 
gedragen worden. 
 
We zijn oprecht verheugd dat 
Theo Francken tot in deze 
piepkleine gemeente kwam 
afzakken en zich niet beperkt 
tot de grote steden om uitleg 
aan de mensen te verschaffen. 
Ook na zijn voordracht bleef 
hij nog enkele uren om na te 
praten met alle aanwezigen. 

Pastorij van Meilegem dan toch verkocht
Het gemeentebestuur 
heeft beslist om 
de pastorij van 
Meilegem te 
verkopen. Een 
vreemde beslissing. 
Zeker als je weet dat 
men nog niet zo lang 
geleden, met de steun 
van de N-VA, besliste 
om het gebouw voor 
een korte periode in 
erfpacht te geven. 

Op die manier 
konden de huidige 
bewoners er blijven wonen en zou de 
pastorij met subsidies gerestaureerd 
worden. Het gaat om een geklasseerd 
monument uit de 18e eeuw dat op 
de lijst staat van onroerend erfgoed 
Oost-Vlaanderen. Het is een van de 
mooiste gebouwen die nog eigendom 
zijn van de gemeente Zwalm.

Nu beslist het gemeentebestuur plots 
om het gebouw toch te verkopen. 

De tussenkomst van gemeente-
raadslid Gerda Van Den Bulcke 
(N-VA) was kort en gevat: “Waarom? 

Heeft de gemeente middelen tekort 
om het megalomane polyvalente 
centrum te financieren? Tot nog toe 
zijn er geen restauraties uitgevoerd 
aan de pastorij en bij verkoop vallen 
de subsidies voor de restauratie voor 
een groot deel weg. 

Het is alweer een mooi voorbeeld 
van het inconsistent beleid van het 
gemeentebestuur dat nefast is voor 
ons erfgoed en voor de gemeentelijke 
financiën.”

Naar jaarlijkse gewoonte zat parochiaal 
centrum De Zwaluw volledig vol tijdens 
het spaghettifestijn van N-VA Zwalm. 

Aan de 330 eters te zien viel de 
spaghettisaus duidelijk in de smaak.

SpaghettifestijnZottegemse Steenweg wordt heraangelegd

Rozebeke voorlopig beschermd als dorpsgezicht

www.n-va.be/zwalmzwalm@n-va.be



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

“Deze hervorming moet de aanzet zijn om de provincie efficiënt en transparant te 
besturen. De N-VA ijvert resoluut voor een minimalistische invulling. De provincie 
moet ten dienste staan van de andere beleidsniveaus en die enkel aanvullen waar 
het effectief nodig is. We gaan resoluut in tegen versnippering en overlapping”, 
stelt fractievoorzitter Jeroen Lemaitre.

Een kans voor de provincie om zich te herprofileren, dus. Maar de deputatie 
(CD&V, Open Vld en sp.a) maakt geen fundamentele keuzes en blijft zeer 
versnipperd verder werken zonder focus op de kerntaken. Zo houdt de deputatie 
vast aan de absurde plannen om alle diensten te centraliseren in de - te grote - 
Leopoldskazerne. Het kostenplaatje van dit megalomane project bedraagt 
liefst 75 miljoen euro.

provincieraadsleden

NU

in Oost-Vlaanderen

72 -50%
nog 36 provincieraadsleden

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth Homans

“De N-VA wil dat de provincie focust 
  op kerntaken, niet op megaprojecten.” 
   Jeroen Lemaitre, N-VA-fractievoorzitter provincieraad 

Liesbeth Homans


